
Záznam z 11. jednání Výboru pro rozvojové a investiční priority města Benešov nad 

Ploučnicí dne 24.1.2014, od 8:30 hod. 

Přítomni:  

p. Filip Ušák,    předseda výboru 

p. Zděnka Myšíková,   místopředsedkyně výboru  

Mgr. Petra Tojmarová,  členka výboru 

p. Radek Prášek,  člen výboru 

p. Josef Klouček,   člen výboru 

p. Ota Dračka,   člen výboru 

p. Jiří Semerádt,   člen kontrolního výboru 

Ing. Richard Kulík,   projektant 

p. Petr Jansa,    MSK 

p. Andrea Kulíková,   předsedkyně finančního výboru 

Bc. Karel Šohaj,   tajemník výboru 

 

11.1 Výbor projednal výstavu „malého hřiště u ZŠ“. 

11.2 Usnesení č. 2/2014 

Výbor pro rozvojové a investiční priority doporučuje zastupitelstvu města vyřadit z rozpočtu 

města pro rok 2014 položku „malé hřiště u ZŠ“ s tím, že tyto prostředky budou součástí 

rozpočtové rezervy města.   

11.3. Výbor projednal revitalizaci městského koupaliště. Ing. Kulík seznámil přítomné 

s přípravnou dokumentací stavby. 

11.4 Usnesení č. 3/2014 

Výbor pro rozvojové a investiční priority doporučuje zastupitelstvu města použít jako podklad 

pro zpracování projektu revitalizace městského koupaliště přípravnou dokumentaci stavby, 

kterou v červnu 2008 zpracoval Ing. Kulík.  

 


